
Agent Sissoko: Chcę porozmawiać z Sabatinim
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Moussa Sissoko to bez wątpienia jedna z najciekawszych postaci

pojawiających się w plotkach transferowych Romy. W ostatnich dniach

ucichło o zainteresowaniu Giallorossich graczem, który wczoraj mówił w

krótkiej wypowiedzi iż Roma to wielki klub. W związku z tym portal 

gazzettagiallorossa.it skontaktował się z agentem piłkarza, Federiciem

Guerrą. 

Moussa mówił wczoraj o Romie, co za tym stoi?

- Nic o tym nie wiem, nic. Sabatini zna go dobrze i dlatego chcę do niego zadzwonić,

aby porozmawiać o Moussie.

Stąd proponujesz Moussę Sabatiniemu?

- Na chwilę obecną nie ma negocjacji, jednak w ostatnich miesiącach napłynęło do

mnie wiele plotek, z tego powodu chcę pomówić z Walterem.
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